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Orbit Development Egypt

Established in 2000, Orbit Development has specialized in real estate development. Orbit Development, one of Orbit Group’s 
companies, has asserted itself as one of the most credible and reliable in the real estate arena in less than 20 years of projects’ 
timely delivery and efficiency. Orbit Group projects have greatly expanded to encompass but are not limited to construction, 
property management, real estate business, trading and distribution, and tourism, including hotels and resort management. 
Moreover, our expansion has grown to incorporate agricultural development to operate in agriculture and the reclamation 
of lands. To expand on our success, new opportunities and challenges have presented themselves to Orbit Group, which 
currently consists of separate entity companies each specialized in a certain field which is fully capable of overcoming these 
challenges. 

Vision
An investor and developer that raises the bar in the real estate industry by creating impactful achievements through exclusive 
premium services and facilities. This is achieved by spotting the most strategic areas on the map of the modern Egyptian 
state. 

MISSION
An everyday of premium living in the real estate development with feasible payment plans to achieve the highest investment 
return, in Egypt and the Arab World. 



أوربت للتطوير العقاري

شــركة أوربــت للتطويــر العقــاري ، هــي إحــدى شــركات مجموعــة أوربــت جــروب، وقــد تأسســت أوربــت للتطويــر العقــاري 
كثــر  عــام ٢٠٠٠ ، وتخصصــت في التطويــر العقــاري. وفي مــدة لا تتجــاوز العشــرين عامــاً، أثبتــت الشــركة نفســها كواحــدة مــن أ
الشــركات العقاريــة مصداقيــة وكســباً لثقــة العمــاء في ســوق التطويــر العقــاري مــن حيــث الكفــاءة والإلتزام بمواعيد التســليم. 

البنــاء وإدارة الممتلــكات  كبيــر، لتشــمل علــى ســبيل المثــال لا الحصــر،  وقــد توســعت مشــاريع أوربــت جــروب توســعاً 
والــوكالات العقاريــة التجــارة والتوزيــع وصناعــة الســياحة بمــا في ذلــك بنــاء وإدارة الفنــادق والمنتجعــات، عــاوة علــى توســع 
كبــة للفــرص والتحديــات التــي عرضــت  مشــروعاتنا لتشــمل التنميــة الزراعيــة واســتصلاح الأراضــي ولمزيــد مــن النجــاح وموا

علــى أوربــت جــروب فــإن مجموعتنــا تضــم عــدداً مــن الشــركات المســتقلة التــي يتخصــص كل منهــا في مجــال بعينــة.

الرؤية
 حيــاة يوميــة متميــزة مــن التطويــر العقــاري مــع خطــط ســداد ممكنــة لتحقيــق أعلــى عائــد اســتثماري في مصــر والعالــم 

العــربي.

الرسالة
مســتثمر ومطــور يرفــع مســتوى صناعــة العقــارات مــن خــال تحقيــق إنجــازات مؤثــرة وتقديــم خدمــات ومرافــق متميــزة 
وحصريــة، ويتحقــق ذلــك مــن خــال رصــد واقتنــاء المناطــق الأكثــر تميــزاً علــى خريطــة الدولــة المصريــة الحديثــة لإقامــة 

المشــروعات.











PLATINUM RESORT

An integrated complex of residential and commercial spaces providing 
everything you need to get away and enjoy your retreat, all year round. 
Minutes away from Downtown, with amenities that ensure you will never 
need to interrupt your time, designed by professional architects and interior 
designers to reflect the highest level of quality and elegance. The resort has 
spacious commercial areas which will accommodate famous brands, cafés 
and restaurants & office spaces. 

منتجــع ســكنى و تجــارى متميــز يركــز علــى خلــق بيئــة مثاليــة للعيــش باســتقلالية مــع توفيــر 
جميــع الخدمــات الاساســية و الترفيهيــة في منطقــة راقيــة قريبــة مــن الفنــادق العالميــة و 

كــز التســوق الشــهيره وشــاطئ البحــر الاحمــر الرائــع . مرا

والكافيهــات  المطاعــم  مــن  العديــد  علــى  يحتــوى  كبيــر  تجــارى  مركــز  المنتجــع  يضــم 
العالميــة. التجاريــة  والعلامــات 







Location
Modern luxury resort located at the main street Village Road of New Hurghada, nearly in front of 
Rixos Magawish Hotel and close to one of the most popular hotels brand Albatross Resort. The 
project is located just 15 minutes from Hurghada International Airport and a 5-minute drive from 
our beachfront development Gravity Hotel Hurghada. At a distance of a couple of minutes’ walk, 
you will reach the popular local attraction Hurghada Grand Aquarium and a few minutes’ drive, 
the famous international hotel chains, and the major shopping and entertainment center Senzo 
Mall. 

منتجــع فاخــر حديــث يقــع علــى طريــق القــري الرئيســي بالغردقــة الجديــدة بالقــرب مــن فنــدق ريكســوس 
مجاويــش وهــو قريــب مــن أحــد منتجعــات الفنــادق الســياحية الأكثــر شــهرة للســياح وهــو منتجــع الباتــروس. 
يقــع المشــروع علــى بعــد ١٥ دقيقــة مــن مطــار الغردقــة الــدولي وعلــي بعــد ٥ دقائــق بالســيارة مــن احــد فنادقنــا 
المواجــه للشــاطئ جرافيتــى الغردقــه دقائــق فقــط علــى الأقــدام ســوف تصــل إلى مناطــق الجــذب المحليــة 
كواريــوم وبضــع دقائــق بالســيارة تصــل إلى سلاســل الفنــادق العالميــة الشــهيرة  الشــهيرة مثــل الغردقــة جرائــد أ

ومركــز التســوق والترفيــه ســينزو مــول.



The Resort has spacious commercial areas which will accommodate famous brands, cafés 
and restaurants & office spaces. The resort is perfectly designed for luxury lifestyle clients 
featuring swimming pools, gardens, bars, restaurants, laundry, fitness club, supermarket, and 
hotel reception with concierge service, satellite TV and internet connection. Combined with the 
convenient location of the complex, which consists of studios, 1 and 2-bedroom apartments, the 
residents will benefit from the cozy layout apartments of Platinum Resort which is being built to a 
luxury specification, using the highest-grade materials, ceramics and glass. Platinum Resort has 
the following facilities: Beach Access, security service, swimming pools, sports & fitness club, room 
service, and the project’s own infrastructure facilities, to meet the requirements of the residents 
at any time. 

يحتــوي المنتجــع علــى مناطــق تجاريــة واســعة تتســع للمــاركات الشــهيرة والمقاهــي والمطاعــم والمكاتــب. 
تــم تصميــم المنتجــع بشــكل مثــالي لعمــاء الحيــاة الفاخــرة ويضــم حمامــات ســباحة وحدائــق وبــارات ومطاعــم 
ومغســلة ونــادي للياقــة البدنيــة وســوبر ماركــت ومكتــب اســتقبال مــع خدمــة الكونســيرج وتلفزيــون مــع قنــوات 
فضائيــة وإنترنــت. إلى جانــب الموقــع المناســب للمنتجــع، والــذي يتكــون مــن اســتوديوهات وشــقق بغــرف نــوم 
واحــدة وغرفتــي نــوم، سيســتفيد المــاك مــن الشــقق ذات التصميــم المثــالي في منتجــع بلاتينيــوم الــذي يجــري 
بناؤهــا وفقــا لمواصفــات فاخــرة، باســتخدام مــواد عاليــة الجــودة مــن ســيراميك وزجــاج. يحتــوي منتجــع بلاتينيــوم 
علــى المرافــق التاليــة: دخــول الشــاطئ، خدمــة الأمــن ، حمامــات الســباحة ، النــادي الرياضــي واللياقــة البدنيــة، 

وخدمــة الغــرف، ومرافــق البنيــة التحتيــة الخاصــة بالمشــروع، لتلبيــة متطلبــات المــاك













Studio
Unit type 1 (46 sqm & 48 sqm)

Kitchen and living room 
Dining room 
Terrace
Bathroom



One Bedroom
Unit type 2 (78 sqm)

Bedroom
Kitchen and living room 
Dining room 
Terrace
Bathroom



Studio
Unit type 3 (89 sqm)

Bedroom
Kitchen and living room 
Dining room 
Terrace
Bathroom



Two Bedroom
Unit type 4 (100 sqm)

2 Bedroom
Kitchen and living room 
Dining room 
Terrace
2 Bathroom







A
B C

 F a c i l i t i e s

Kids area Swimming Pool GYM





A
B C

 F a c i l i t i e s

Shopping Mall Restaurants Beach access





Don’t hesitate to contact us.

-Almaza Avenue, Heliopolis, Cairo
-Ain El Sokhna, In front of Marina Wadi  	
  El Dome,  Beside McDonald’s, Sues
-9 Sheraton st, Hurghada Red Sea

لا تترد في التواصل معنا:

-ألماظة أفنيو، مصر الجديدة القاهرة.
-العين السخنة، بجوار ماكدونالدز،

  أمام مارينا وادي الدوم.
9- شارع الشيراتون، الغردقة






